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[Bron: GIC http://www.gic.nl] De provincies Groningen en Drenthe willen een discussie over het aantal
nieuwbouwwoningen dat nodig is om na 2010 aan de woonbehoefte te kunnen voldoen. De behoefte aan woningen in de
provincies Groningen en Drenthe neemt namelijk vermoedelijk minder snel toe dan verwacht.
Dat blijkt uit onderzoek dat in opdracht van beide provincies is uitgevoerd om het bouwbeleid van de komende jaren te
kunnen bepalen. Oorzaak voor de ontspanning van de woningmarkt is de lagere bevolkingsgroei. 

 De provincies gaan voor de periode 2006-2012 voor het hele gebied uit van een groei van de woningvoorraad. Dit is nog
een inhaalslag van de achtergebleven woningproductie voor de korte termijn. Voor de langere termijn (periode 2002
&ndash; 2020) komen de onderzoeksresultaten uit op een groei in de regio Groningen-Assen van circa 30.000
woningen. Het betekent dat er ten opzichte van de totale opgave voor de regio circa 12.000 woningen minder nodig
zullen zijn, zo'n 30 procent. 

 Per gemeente verschilt dit percentage aanzienlijk. In de stad Groningen ligt het op 34 %, in Assen op 8 % en in de rest
van de regio Groningen-Assen op 27%. De belangrijkste oorzaak voor de lagere groei van de woningvoorraad is de
lagere bevolkingsgroei. Deze is het gevolg van de sterk afgenomen binnen- en buitenlandse migratie naar het noorden.
Daarnaast verandert het woongedrag van jongeren in de stad Groningen. Zij blijven langer in de stad op kamers of in
hun appartement en kopen of huren minder snel een zelfstandige woning. 

 De Groningse gedeputeerde Ineke Mulder en haar collega Anneke Haarsma van de provincie Drenthe willen de
voorlopige resultaten van het onderzoek bespreken met de gemeenten en andere betrokken partijen, om de
consequenties in beeld te brengen. Ook willen zij de uitkomsten onder de aandacht brengen van minister Vogelaar van
wonen, wijken en integratie om de (woon)trend ook landelijk te onderzoeken. 

 Naschrift van de redactie:  Uit deze gegevens blijkt opnieuw dat de door de Gemeente gevoelde behoefte aan
nieuwbouw fictief is. Dit wordt nog verder versterkt door het gegeven dat Slochteren momenteel in het geheel geen
bouwachterstand heeft: al de aan haar toegewezen contingenten zijn al volledig ingevuld. Desondanks zullen in de
komende periode in Slochteren in Meerstad duizenden woningen worden gebouwd en zijn meerdere honderden (!)
huizen in het prachtige open gebied van Slochteren geplanned. 

 Veel belangrijker dan de kwantiteit is in onze ogen de kwaliteit van wonen: rust, ruimte en recreatie.De Gemeente zou er
goed aan doen het accent meer te leggen op stimulatie van cultuur, rust, ruimte en recreatie. 
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